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CONSELL DE BARRI DE SANT ANTONI  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I 

ACORDS 

16 de març de 2022 18:30h  

Link de Youtube per a l’streaming:  

https://youtu.be/KkvowDG4yGc 

Assistents 

President:  Pau Gonzàlez. Regidor del Districte de l’Eixample 

 

Comissió de Seguiment: 

Daniel Viadé Andavert. Conseller Grup M. ERC 

Marc Martínez Navarro. Conseller Grup M. PSC 

Jordi Matas. Conseller tècnic Grup M. BCN en Comú 

Relació d’entitats membre de la CdS que han assistit  

Associació de veïns i veïnes de Sant Antoni 
Federació d'Associació de Comerciants i Veïns Sant Antoni Comerç 
Plataforma Fem Sant Antoni 
ONG de veí a veí 
 

Relació de persones membre de la CdS no representants d’entitats que han assistit 

Jaume Alcántara 

 

Assistents: 

 

Assistència total en el moment de màxima afluència:   36 

Ciutadanes i ciutadans:     14 

Representants d’entitats:     14  

Altres (consellers, tècnics i ponents)    8 

 

Representants de les següents entitats 

Associació Talia Olympia 
GLAS 
Federació Entitats Calàbria 66 
Som Sant Antoni 
 

Tècnics Municipals i ponents 

Joan Cambronero. Gerent del Districte de l’Eixample. 

https://youtu.be/KkvowDG4yGc
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Ricard Nieves. Cap de la Direcció d’Obres i Manteniment. 

Tamara Jiménez. Tècnica de la Direcció d’Obres i Manteniment. 

Sergio Delgado. Tècnic de la Direcció de Serveis d´Energia i Qualitat Ambiental. 

Tere Gómez. Coordinadora territorial i convivència. Direcció de Serveis a les Persones i 

al Territori 

Martí Arasanz. Cap del Departament de Gestió Operativa. 

Andreu Torres, de Siresa. 

Meritxell Munné, de Siresa. 

Gema Rama. Secretària del Consell de barri. Direcció de Serveis a les Persones i al 

Territori 

2 agents de la Guàrdia Urbana de Barcelona 

Ordre del dia 

1. Retorn solar del Talia 

2. Presentació del Pa Cuidem Barcelona 

3. Informacions del barri  

4. Torn obert de paraules 

 

El regidor, Pau Gonzàlez dona la benvinguda, anomena les persones que hi ha a la 

taula, Jordi Matas, conseller tècnic i Gema Rama, secretària del Consell de barri; 

excusa a Eduard Corbella i explica l'estructura de la sessió. 

 

 

1. Retorn del solar del Talia 
 

Pau G. presenta a Montse S., i a continuació aquesta exposa aquest punt; la 

presentació del qual està recollida al següent document:  

https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-

barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13823/CB-StAntoni-220316-Docu-

Talia.pdf 

 

Ricard Nieves diu que estan encarregats els projectes, i acte seguit ensenya el plànol: 

 

https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13823/CB-StAntoni-220316-Docu-Talia.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13823/CB-StAntoni-220316-Docu-Talia.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13823/CB-StAntoni-220316-Docu-Talia.pdf
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https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-
barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13824/CB-StAntoni-220316-Docu-Talia-
pl%C3%A0nol.pdf 
 

Tamara J. diu que s’ha eliminat la part de  cal·listènia per donar pas a l’ampliació de la 

zona de joc infantil; hi haurà sauló; al plànol no hi apareix el verd que hi haurà; s’ha 

modificat la situació de la porta. Estem a l’espera de la validació i aportacions del 

veïnat i les escoles.  

 

2. Presentació del Pla Cuidem Barcelona 
 

El regidor emmarca les intervencions següents. 

 

Sergi Delgado procedeix al relat corresponent, i fa ús de la presentació recollida a: 
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-
barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-
PlaManteniment.pdf 
 

Martí Arasanz exposa el document recollit a: 

https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-
barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13827/CB-StAntoni-220316-Docu-
ContrataNeteja.pdf 
 

Per finalitzar s’explica que hi haurà una passejada amb personal tècnic municipal per el 
barri; el punt de trobada és el carrer Viladomat cruïlla amb carrer Parlament i l’hora 
d’inici és a les 17.30 h. El plànol és el següent: 

https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13824/CB-StAntoni-220316-Docu-Talia-pl%C3%A0nol.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13824/CB-StAntoni-220316-Docu-Talia-pl%C3%A0nol.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13824/CB-StAntoni-220316-Docu-Talia-pl%C3%A0nol.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-PlaManteniment.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-PlaManteniment.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-PlaManteniment.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13827/CB-StAntoni-220316-Docu-ContrataNeteja.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13827/CB-StAntoni-220316-Docu-ContrataNeteja.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13827/CB-StAntoni-220316-Docu-ContrataNeteja.pdf
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https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-
barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-
PlaManteniment.pdf 
 

 

3. Informacions del barri 

 

El regidor felicita les entitats per la celebració de la festa major, i valora els esforços i la 

capacitat d’adaptació que han tingut que l’execució d’aquesta. Realitza el relat 

d’aquest punt amb les següents dades:  

 Les obres del carril del carrer Manso s’han endarrerit per garantir que sigui 

unidireccional.  

 S’ha aprovat inicialment el Pla d’usos que limita les 5 activitats que provoquen 

més impacte al veïnat. 

 El 28 de juny, al Consell de barri, es va presentar una intervenció provisional a 

la Ronda Sant Antoni. El 24 de novembre, el següent consell de barri, es va 

compartir que la proposta no resolia les necessitats. Posteriorment, s’ha 

treballat amb la tinença d’Ecologia Urbana, i amb els dos Districtes i les entitats 

corresponents per cercar una altra solució. Es presenten dos escenaris: retirada 

de la llosa, i valorar si actualitzar el projecte del 2018 a partir d’espais de debat 

col·lectius.  

https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-PlaManteniment.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-PlaManteniment.pdf
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-barcelona/uploads/decidim/attachment/file/13825/CB-StAntoni-220316-Docu-PlaManteniment.pdf
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4. Torn obert de paraules 

 

Usos 

provisionals 

del solar de 

l’antic teatre 

Talia 

Demanda de més arbrat en testos i 

bancs de pedra 

 

Quin és el calendari d’intervenció? La primera tasca és decidir el 

programa; cal fer una reunió per 

tancar-ho. Les actuacions de les 

façanes i la paret del pòrtic es 

faran abans de St. Joan; a mitjans 

d’abril estaran els projectes de 

les mitgeres, i de l’enderroc del 

mur. La resta de fites no es 

poden temporalitzar fins que no 

es tanqui el programa.  

Per què s’ha situat la porta de 

sortida per el xamfrà? 

Perquè estigui en sintonia amb 

l’escenari i per connectar-la amb 

el pas de vianants. 

Des de l’ Associació Pro Teatre 

Talía Olympia i la Plataforma Sant 

Antoni Recuperem el Talía 

volen que el futur del solar sigui un 

teatre de 150 localitats a la planta 

baixa, respectant que amunt del 

edifici pugui haver-hi pisos 

dotacionals o bé el Centre Cívic 

tingui com a nom Centre Cívic Talia 

(diu es va dir a un Consell de barri). 

Per acabar,  tal i com esta ara la 

vorera dels porxos s´han perdut 

150 mts es difícil ha hagi el centre 

cívic amb el teatre als baixos de 

l´edifici. 

 

 

 

Es farà ús de la tecnologia que 

disposen els contenidors? 

No, fer servir la tecnologia s’ha 

de decidir políticament.  
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Nova 

contracta de 

neteja 

 

 

Com es vertebra la neteja dels 

espais on hi ha més concentració 

d’activitat, i com es 

responsabilitzen els establiments 

de restauració de la neteja de 

l’espai públic del seu voltant? 

Com treballa el personal de 

manteniment de la superilla, de 

Parcs i Jardins i el de la neteja? 

El Servei de neteja realitza tota la 

neteja, inclosa la dels parterres.  

Hi ha comerços que tenen 

recollida comercials i fan ús dels 

contenidors. Això provoca 

desbordaments.  

L’ideal és que el comerç faci 

neteja de l’espai que ocupa un 

cop finalitzada la seva activitat. 

Però, a l’ordenança no està 

recollit això. El personal 

informador orientarà als 

comerços a netejar allò que 

embrutin.   

Hi ha un servei d’inspecció de 

comerços que fiscalitza que facin 

ús dels bujols necessaris per a 

totes les fraccions. 

La superilla provoca una 

sobresaturació de l’espai: les 

papereres s’omplen més ràpid. A 

la vegada, hi ha més servei de 

neteja. 

Col·locar els contenidors de totes 

les fraccions junts. 

Una de les apostes és unificar els 

contenidors en cinc fraccions i 

reduir les ubicacions.  

 

Qui s’encarrega del control de 

plagues? 

L’Agència de salut pública.  

La recollida de mobles provoca 

soroll. 

Els vehicles de recollida molts 

són elèctrics; però moure els 

mobles provoca soroll. S’ha fets 
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molts proves per millorar aquest 

tema. Però, els resultats no han 

sigut satisfactoris. 

Pla d’usos  La premsa ha publicat que el pla 

d’usos s’ha aprovat. 

Va haver-hi una congelació de les 

llicències; hi ha una prorroga de 

les llicències actuals fins a un any 

i abans d’un any es farà 

l’aprovació definitiva.  

Ronda St. 

Antoni 

Demana consens, i continuïtat en 

els acords. Que a la llosa hi hagi 

carril de servei, el transport públic i 

que hi puguin passar les bicis. 

També una ampliació de les 

voreres. 

Es va proposar treure la llosa al 

novembre; però els comerciants 

van anunciar que pot afectar a la 

campanya de Nadal, i al gener hi 

ha la Festa major. Per tant, seria 

a partir de finals de gener. 

Abans de les eleccions les obres 

estaran iniciades o licitades. 

 

Valora el reforç de seguretat, i que 

es facin activitats allà, per exemple 

la calçotada. 

Les persones que en fan fent ús, 

per fer venda, es desplacen a 

altres espais.   

La instal·lació de la llosa està 

relacionada  amb les obres del 

Mercat de St. Antoni. Sembla que 

ja estan apunt de finalitzar. 

S’alegra perquè estigui a prop la 

finalització de les obres. 

Edifici de 

Calàbria, 66 

La gestió de l’edifici de Calàbria 

afecta l'activitat veïnal del barri; la 

setmana passada va haver-hi una 

primera reunió amb B:SM, que és 

l’actual gestor de l’edifici, reunió 

que havíem reclamat des de 

desembre quan es van 

assabentar que hi hauria canvis en 

Ens preocupa assabentar-nos els 

canvis gràcies a les entitats. 

Tenim el convenciment que ens 

sortirem que es resoldrà 

positivament el concurs dels 

serveis. 
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la gestió de l'edifici, s'haurien 

d'implementar a partir del mes 

d'abril. Comenta que té dubtes 

sobre si es resoldrà el tema dels 

serveis que ofereix l’edifici, p.e 

com funcionarà la consergeria de 

l'edifici i entre altres aspectes les 

afectacions en horaris  obertura i 

tancament. Diu que no han rebut 

cap explicació de perquè B:SM 

s’encarrega de la gestió de l’edifici, 

i no l’Ajuntament directament com 

fins ara. També diu que els sorprèn 

que el Districte no tingués 

informació sobre el canvi de gestor 

de l’edifici. Per últim, informa que 

la Federació d’entitats iniciarà un 

procés de reflexió intern. 

Espai veïnal 

del Mercat de 

St. Antoni 

Fa notar les complicacions  que pot 

tenir, a nivell de gestió, integrar un 

equipament a un edifici que 

pertany a l’altre estament. 

 

Mercat de 

Sant Antoni 

Es pot fer ús dels baixos (fossat) 

del Mercat de St. Antoni els 

diumenges? 

Ho preguntarem; que enviï un 

correu amb els horaris de 

necessitat d’ús.  

Convivència a 

l’espai públic 

Quina actuació es fa amb els 

carretons amb ferralla amb 

cadenat? 

Es fa una intervenció social que 

treballen de manera proactiva.  

 


